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PAREIGOS SEIME 
 

 Švietimo ir mokslo komiteto narys; 

 Laisvės kovų komisijos narys; 

 Lituanistikos tradicijų ir paveldo įprasminimo komisijos narys; 

 Peticijų komisijos narys; 

 Valstybės istorinės atminties komisijos pirmininkas; 

 Lietuvos valstiečių ir žaliųjų sąjungos frakcijos narys; 

 Laikinosios Čečėnijos demokratinio solidarumo grupės narys; 

 Laikinosios Etninės kultūros grupės narys; 

 Laikinosios Lukiškių aikštės memorialo grupės narys; 

 Laikinosios Mykolo Romerio grupės narys; 

 Laikinosios Šiaulių krašto bičiulių grupės narys; 

 Laikinosios grupės – Europos parlamentarų asociacijos Afrikai remti (AWEPA) Lietuvos 

sekcijos narys; 

 Laikinosios grupės „Už šeimą“ narys; 

 Laikinosios grupės „Už tautų Europą“ narys; 

 Tarpparlamentinių ryšių su Armėnijos Respublika grupės narys; 

 Tarpparlamentinių ryšių su Azerbaidžano Respublika grupės narys; 

 Tarpparlamentinių ryšių su Lotynų Amerika ir Karibų salomis grupės narys; 

 Tarpparlamentinių ryšių su Šventuoju Sostu grupės narys; 

 Seimo delegacijos Lietuvos Respublikos Seimo ir Lenkijos Respublikos Seimo ir Senato 

narių asamblėjoje narys. 

(Šaltinis: http://www.lrs.lt/sip/portal.show?p_r=8801&p_k=1&p_a=seimo_narys_responsive&p_asm_id=79171.)  

 

DARBAS SEIME 
 

Birželio 1 d. dalyvavau: 

 Lietuvos valstiečių ir žaliųjų sąjungos frakcijos posėdyje, kuriame aptarėme informaciją 

iš Seniūnų sueigos, plenarinio posėdžio darbotvarkę ir kitus einamuosius klausimus. 

 Seimo plenariniame posėdyje (plačiau: http://www.lrs.lt/sip/portal.show?p_r=15275&p_k=1&p_a= 

sale_darbotvarke&p_moment=20170525; http://www.lrs.lt/sip/portal.show?p_r=15275&p_k=1&p_a=sale_priimti&p_ 

moment=20170601).  

http://www.lrs.lt/sip/portal.show?p_r=8801&p_k=1&p_a=seimo_narys_responsive&p_asm_id=79171
http://www.lrs.lt/sip/portal.show?p_r=15275&p_k=1&p_a=%20sale_darbotvarke&p_moment=20170525
http://www.lrs.lt/sip/portal.show?p_r=15275&p_k=1&p_a=%20sale_darbotvarke&p_moment=20170525
http://www.lrs.lt/sip/portal.show?p_r=15275&p_k=1&p_a=sale_priimti&p_%20moment=20170601
http://www.lrs.lt/sip/portal.show?p_r=15275&p_k=1&p_a=sale_priimti&p_%20moment=20170601
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Birželio 6 d. dalyvavau: 

 Lietuvos valstiečių ir žaliųjų sąjungos frakcijos posėdyje, kuriame išklausėme 

informaciją iš Seniūnų sueigos, aptarėme plenarinio posėdžio darbotvarkę ir einamuosius 

klausimus. 

 Seimo plenariniame posėdyje (plačiau: http://www.lrs.lt/sip/portal.show?p_r=15275&p_k=1&p_a= 

sale_darbotvarke&p_moment=20170606; http://www.lrs.lt/sip/portal.show?p_r=15275&p_k=1&p_a=sale_priimti&p_ 

moment=20170606).  

Birželio 7 d. dalyvavau: 

 Lietuvos valstiečių ir žaliųjų sąjungos frakcijos Švietimo komiteto posėdyje, kuriame 

aptarėme Mokslo ir studijų įstatymo Nr. XI-242 12 straipsnio pakeitimo ir Įstatymo papildymo 721 

straipsniu įstatymo projektą bei kitus einamuosius klausimus. 

 Švietimo ir mokslo komiteto posėdyje, kuriame svarstėme šiuos klausimus: 1) Dėl 

Mokslo ir studijų įstatymo Nr. XI-242 12 straipsnio pakeitimo ir Įstatymo papildymo 721 straipsniu 

įstatymo projekto; 2) Dėl Valstybinės lietuvių kalbos komisijos; 3) Dėl Seimo nutarimo „Dėl 

valstybinių universitetų tinklo optimizavimo plano patvirtinimo“ projekto; 4) Dėl sisteminės 

pagalbos užtikrinant ugdymo kokybę; 5) Dėl 2018 metų paskelbimo Sąjūdžio metais (plačiau: 

http://www.lrs.lt/sip/portal.show?p_r=15925&p_k=1&p_t=173721). 

 Parodos „Vilko vaikai: duonos keliu iš Rytų Prūsijos į Lietuvą 1945–1948“ atidaryme 

Lietuvos Respublikos Seimo Vitražo galerijoje (Seimo I rūmai). Ją parengė Lietuvos gyventojų 

genocido ir rezistencijos tyrimo centro Genocido aukų muziejus. 

 Lietuvos valstiečių ir žaliųjų sąjungos frakcijos Švietimo komiteto posėdyje, kuriame 

aptarėme etatinio mokytojų apmokėjimo įvedimo peripetijas. 

 Lietuvos valstiečių ir žaliųjų sąjungos ir Lietuvos socialdemokratų partijos koalicijos 

posėdyje, kuriame išklausėme ir aptarėme Nacionalinės Energetikos strategijos pristatymą. 

Birželio 8 d. dalyvavau: 

 Lietuvos valstiečių ir žaliųjų sąjungos frakcijos posėdyje, kuriame išklausėme 

informaciją iš Seniūnų sueigos, aptarėme plenarinio posėdžio darbotvarkę ir Vaiko teisių pagrindų 

įstatymą (pranešėja – D. Šakalienė). 

 Seimo plenariniame posėdyje (plačiau: http://www.lrs.lt/sip/portal.show?p_r=15275&p_k=1&p_a= 

sale_darbotvarke&p_moment=20170608; http://www.lrs.lt/sip/portal.show?p_r=15275&p_k=1&p_a=sale_priimti&p_ 

moment=20170608).  

Birželio 12 d. dalyvavau: 

 Švietimo ir mokslo komiteto surengtuose klausymuose dėl Bendrojo ugdymo mokyklos 

kaitos gairių projekto. Gaires pristatė jų bendraautorė, Vilniaus universiteto docentė, JT Europos 

ekonomikos komisijos darnaus vystymosi švietimo ekspertė dr. Laima Galkutė. Pasak ekspertės, 

gairėse įtvirtintos penkios kryptys – poliai, kuriais turėtų būti paremtas bendrasis ugdymas ir kurie 

padės susidoroti su švietimo iššūkiais. Tai yra: ugdymo turinys; pedagogų rengimas ir karjera; 

ugdymo inovacijos, grįstos edukologijos tyrimais; savita mokyklos strategija ir kultūra; 

finansavimas (plačiau: http://www.lrs.lt/sip/portal.show?p_r=15926&p_k=1&p_t=174146; vaizdo įrašą galite 

peržiūrėti: https://www.youtube.com/watch?v=6RtxKzeVhyQ).  

Birželio 13 d. dalyvavau: 

 Lietuvos valstiečių ir žaliųjų sąjungos frakcijos posėdyje, kuriame išklausėme 

informaciją iš Seniūnų sueigos, aptarėme plenarinio posėdžio darbotvarkę ir einamuosius 

klausimus. 

 Seimo plenariniame posėdyje (plačiau: http://www.lrs.lt/sip/portal.show?p_r=15275&p_k=1&p_a= 

sale_darbotvarke&p_moment=20170613; http://www.lrs.lt/sip/portal.show?p_r=15275&p_k=1&p_a=sale_priimti&p_ 

moment=20170613).  

http://www.lrs.lt/sip/portal.show?p_r=15275&p_k=1&p_a=%20sale_darbotvarke&p_moment=20170606
http://www.lrs.lt/sip/portal.show?p_r=15275&p_k=1&p_a=%20sale_darbotvarke&p_moment=20170606
http://www.lrs.lt/sip/portal.show?p_r=15275&p_k=1&p_a=sale_priimti&p_%20moment=20170606
http://www.lrs.lt/sip/portal.show?p_r=15275&p_k=1&p_a=sale_priimti&p_%20moment=20170606
http://www.lrs.lt/sip/portal.show?p_r=15925&p_k=1&p_t=173721
http://www.lrs.lt/sip/portal.show?p_r=15275&p_k=1&p_a=%20sale_darbotvarke&p_moment=20170608
http://www.lrs.lt/sip/portal.show?p_r=15275&p_k=1&p_a=%20sale_darbotvarke&p_moment=20170608
http://www.lrs.lt/sip/portal.show?p_r=15275&p_k=1&p_a=sale_priimti&p_%20moment=20170608
http://www.lrs.lt/sip/portal.show?p_r=15275&p_k=1&p_a=sale_priimti&p_%20moment=20170608
http://www.lrs.lt/sip/portal.show?p_r=15926&p_k=1&p_t=174146
https://www.youtube.com/watch?v=6RtxKzeVhyQ
http://www.lrs.lt/sip/portal.show?p_r=15275&p_k=1&p_a=%20sale_darbotvarke&p_moment=20170613
http://www.lrs.lt/sip/portal.show?p_r=15275&p_k=1&p_a=%20sale_darbotvarke&p_moment=20170613
http://www.lrs.lt/sip/portal.show?p_r=15275&p_k=1&p_a=sale_priimti&p_%20moment=20170613
http://www.lrs.lt/sip/portal.show?p_r=15275&p_k=1&p_a=sale_priimti&p_%20moment=20170613
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Birželio 14 d. dalyvavau: 

 Lietuvos valstiečių ir žaliųjų sąjungos frakcijos Švietimo komiteto posėdyje, kuriame 

aptarėme valstybinių universitetų tinklo optimizavimo planą bei Lietuvos Respublikos valstybės ir 

savivaldybių įstaigų darbuotojų darbo apmokėjimo įstatymo Nr. XIII-198 17 straipsnio pakeitimo 

įstatymo projektą. 

 Švietimo ir mokslo komiteto posėdyje, kuriame svarstėme šiuos klausimus: 1) Dėl 

Lietuvos mokslo tarybos nuostatų keitimo projekto; 2) Dėl Seimo nutarimo „Dėl valstybinių 

universitetų tinklo optimizavimo plano patvirtinimo“ projekto; 3) Dėl Lietuvos Respublikos 

valstybės ir savivaldybių įstaigų darbuotojų darbo apmokėjimo įstatymo Nr. XIII-198 17 straipsnio 

pakeitimo įstatymo projekto (plačiau: http://www.lrs.lt/sip/portal.show?p_r=15925&p_k=1&p_t=173985).  

 Iškilmingame minėjime, skirtame Gedulo ir vilties bei Okupacijos ir genocido dienoms 

atminti, Lietuvos Respublikos Seimo Kovo 11-osios Akto salėje (Seimo I r.). 

 Peticijų komisijos posėdyje. Svarstėme šiuos klausimus: 1) M. Rulinsko peticijos „Dėl 

Lietuvos Respublikos Seimo statuto 4 straipsnio 2 dalies papildymo“ nagrinėjimas iš esmės; 2) J. 

Sotikovo peticijos „Dėl Lietuvos Respublikos baudžiamojo kodekso 65 straipsnio 1 dalies 

pakeitimo“ nagrinėjimas iš esmės; 3) Dėl Ž. Šimkaus kreipimosi „Dėl Lietuvos Respublikos 

baudžiamojo kodekso 65 straipsnio 1 dalies pakeitimo“; 4) Dėl V. Puidoko kreipimosi „Dėl 

Lietuvos Respublikos baudžiamojo kodekso 65 straipsnio 1 dalies pakeitimo“; 5) Dėl R. Kuzhylnos 

peticijos „Dėl draudimo rūkyti balkonuose, laiptinėse ir kitose gyvenamosiose patalpose“ 

perdavimo Seimo Posėdžių sekretoriatui (plačiau: http://www.lrs.lt/sip/portal.show?p_r=16011&p_k= 

1&p_t=174053; http://www.lrs.lt/sip/portal.show?p_r=16012&p_k=1&p_t=174256). 

 Švietimo ir mokslo komiteto surengtoje apskritojo stalo diskusijoje „Matematika 

mokykloje: ko ir kaip mokome“. Diskusijos tikslas buvo aptarti matematikos bendrosios programos 

ypatumus bei matematikos brandos egzamino vaidmenį dabar ir ateityje, žvelgiant iš ugdymo 

turinio perspektyvos (plačiau: http://www.lrs.lt/sip/portal.show?p_r=15926&p_k=1&p_t=174020). 

Birželio 15 d. dalyvavau: 

 Lietuvos valstiečių ir žaliųjų sąjungos frakcijos Švietimo komiteto posėdyje, kuriame 

aptarėme Terminų banko įstatymo Nr. IX-1950 4 straipsnio pakeitimo įstatymo projektą (Nr. XIIIP-

839). 

 Švietimo ir mokslo komiteto posėdyje, kuriame svarstėme Lietuvos Respublikos Seimo 

nutarimo „Dėl valstybinių universitetų tinklo optimizavimo plano patvirtinimo“ projektą Nr. XIIIP-

717. 

 Lietuvos valstiečių ir žaliųjų sąjungos frakcijos posėdyje, kuriame išklausėme 

informaciją iš Seniūnų sueigos, aptarėme plenarinio posėdžio darbotvarkę, susitikome su kandidate 

į Vyriausiosios rinkimų komisijos pirmininkes Laura Matjošaityte. 

 Seimo plenariniame posėdyje (plačiau: http://www.lrs.lt/sip/portal.show?p_r=15275&p_k=1&p_a= 

sale_darbotvarke&p_moment=20170615; http://www.lrs.lt/sip/portal.show?p_r=15275&p_k=1&p_a=sale_priimti&p_ 

moment=20170615).  

Birželio 20 d. dalyvavau: 

 Švietimo ir mokslo komiteto posėdyje, kuriame aptarėme Seimo nutarimo „Dėl Lietuvos 

mokslo tarybos nuostatų patvirtinimo“ projektą + nuostatus. 

 Lietuvos valstiečių ir žaliųjų sąjungos frakcijos posėdyje, kuriame aptarėme informaciją 

iš Seniūnų sueigos, plenarinio posėdžio darbotvarkę ir kitus einamuosius klausimus. 

 Seimo plenariniame posėdyje (plačiau: http://www.lrs.lt/sip/portal.show?p_r=15275&p_k=1&p_a= 

sale_darbotvarke&p_moment=20170620; http://www.lrs.lt/sip/portal.show?p_r=15275&p_k=1&p_a=sale_priimti&p_ 

moment=20170620).  

http://www.lrs.lt/sip/portal.show?p_r=15925&p_k=1&p_t=173985
http://www.lrs.lt/sip/portal.show?p_r=16011&p_k=%201&p_t=174053
http://www.lrs.lt/sip/portal.show?p_r=16011&p_k=%201&p_t=174053
http://www.lrs.lt/sip/portal.show?p_r=16012&p_k=1&p_t=174256
http://www.lrs.lt/sip/portal.show?p_r=15926&p_k=1&p_t=174020
http://www.lrs.lt/sip/portal.show?p_r=15275&p_k=1&p_a=%20sale_darbotvarke&p_moment=20170615
http://www.lrs.lt/sip/portal.show?p_r=15275&p_k=1&p_a=%20sale_darbotvarke&p_moment=20170615
http://www.lrs.lt/sip/portal.show?p_r=15275&p_k=1&p_a=sale_priimti&p_%20moment=20170615
http://www.lrs.lt/sip/portal.show?p_r=15275&p_k=1&p_a=sale_priimti&p_%20moment=20170615
http://www.lrs.lt/sip/portal.show?p_r=15275&p_k=1&p_a=%20sale_darbotvarke&p_moment=20170620
http://www.lrs.lt/sip/portal.show?p_r=15275&p_k=1&p_a=%20sale_darbotvarke&p_moment=20170620
http://www.lrs.lt/sip/portal.show?p_r=15275&p_k=1&p_a=sale_priimti&p_%20moment=20170620
http://www.lrs.lt/sip/portal.show?p_r=15275&p_k=1&p_a=sale_priimti&p_%20moment=20170620
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Birželio 21 d. dalyvavau: 

 Lietuvos valstiečių ir žaliųjų sąjungos frakcijos Švietimo komiteto posėdyje, kuriame 

aptarėme Švietimo įstatymo Nr. I-1489 48, 59 ir 60 straipsnių pakeitimo ir Įstatymo papildymo 51 ir 

591 straipsniais įstatymo projektą. 

 Susitikime su Vytauto Didžiojo universiteto rektoriumi prof. dr. Juozu Augučiu, kur 

aptarėme etnologijos bakalauro studijų programos išlikimo klausimus. 

 Švietimo ir mokslo komiteto posėdyje, kuriame svarstėme šiuos klausimus: 1) Dėl Seimo 

nutarimo „Dėl valstybinių universitetų tinklo optimizavimo plano patvirtinimo“ projekto; 2) 

Švietimo įstatymo Nr. I-1489 48, 59 ir 60 straipsnių pakeitimo ir Įstatymo papildymo 51 ir 591 

straipsniais įstatymo projektas; 3) Seimo nutarimo „Dėl bendrojo ugdymo mokyklos kaitos gairių 

patvirtinimo“ projektas + gairės; 4) Lietuvos Respublikos mokslo ir studijų įstatymo Nr. XI-242 17 

straipsnio 1, 11 ir 13 dalies pakeitimo ir papildymo įstatymo projektas; 5) Asmens tapatybės 

kortelės ir paso įstatymo Nr. XII-1519 5 straipsnio pakeitimo įstatymo projektas; 6) Terminų banko 

įstatymo Nr. IX-1950 4 straipsnio pakeitimas; 7) Seimo nutarimo „Dėl Lietuvos mokslo tarybos 

nuostatų patvirtinimo“ projektas + nuostatai; 8) Dėl 2018 m. valstybės biudžeto projekto formavimo 

principų (plačiau: http://www.lrs.lt/sip/portal.show?p_r=15925&p_k=1&p_t=174316; http://www.lrs.lt/sip/portal. 

show?p_r=15926&p_k=1&p_t=174556; http://www.lrs.lt/sip/portal.show?p_r=15926&p_k=1&p_t=174562). 

 Peticijų komisijos posėdyje. Svarstėme šiuos klausimus: 1) A. Butės ir kitų pareiškėjų 

peticijos „Dėl teismų sistemos dalinio funkcinio pertvarkymo, siekiant įtvirtinti teisingumą 

Lietuvoje“ nagrinėjimas iš esmės; 2) E. Raubos peticijos „Dėl Lietuvos Respublikos darbo kodekso 

38 straipsnio panaikinimo“ nagrinėjimas iš esmės; 3) A. A. Miškinio kreipimosi „Dėl Lietuvos 

Respublikos geriamojo vandens tiekimo ir nuotekų tvarkymo įstatymo 35 straipsnio 6 dalies 

pripažinimo netekusia galios“ nagrinėjimas iš esmės; 4) Dėl A. Salio kreipimosi „Dėl teisėjų darbo“ 

(plačiau: http://www.lrs.lt/sip/portal.show?p_r=16011&p_k=1&p_t=174254). 

 Pirmame Valstybinės istorinės atminties komisijos posėdyje. Jame, patvirtinus 

darbotvarkę, vyko komisijos pirmininko ir jo pavaduotojo rinkimai. Komisijos pirmininku buvau 

išrinktas aš, o pavaduotoją nusprendėme rinkti kitame posėdyje. Komisija sudaryta Seimo 2017-06-

20 nutarimu. Joje dirbs vienuolika Seimo narių (plačiau: http://www.lrs.lt/sip/portal.show?p_r=16587&p_k= 

1&p_t=174550; http://www.lrs.lt/sip/portal.show?p_r=16588&p_k=1&p_t=174548).  

 Laisvės kovų komisijos posėdyje, 

kuriame aptarėme įstatymų projektus, piliečių 

laiškus ir nagrinėjome Lietuvos gyventojų 

genocido ir rezistencijos tyrimo, aukų rėmimo ir 

atminimo įamžinimo fondo prašymą dėl projektų 

finansavimo (plačiau: http://www.lrs.lt/sip/portal.show? 

p_r=16006&p_k=1&p_t=174350; http://www.lrs.lt/sip/ 

portal.show?p_r=16007&p_k=1&p_t=174572). Seimo 

kanceliarijos nuotrauka (autorė – D. Stonytė).  

 Lietuvos valstiečių ir žaliųjų sąjungos frakcijos posėdyje, kuriame aptarėme valstybinių 

universitetų tinklo optimizavimo planą. 

 Lietuvos valstiečių ir žaliųjų sąjungos ir Lietuvos socialdemokratų partijos koalicijos 

posėdyje, kuriame aptarėme valstybinių universitetų tinklo optimizavimo planą. 

Birželio 22 d. dalyvavau: 

 Švietimo ir mokslo komiteto posėdyje, kuriame svarstėme šiuos klausimus: 1) Seimo 

nutarimo „Dėl bendrojo ugdymo mokyklos kaitos gairių patvirtinimo“ projektas + gairės; 2) Seimo 

nutarimo „Dėl Lietuvos mokslo tarybos nuostatų patvirtinimo“ projektas + nuostatai; 3) Lietuvos 

http://www.lrs.lt/sip/portal.show?p_r=15925&p_k=1&p_t=174316
http://www.lrs.lt/sip/portal.%20show?p_r=15926&p_k=1&p_t=174556
http://www.lrs.lt/sip/portal.%20show?p_r=15926&p_k=1&p_t=174556
http://www.lrs.lt/sip/portal.show?p_r=15926&p_k=1&p_t=174562
http://www.lrs.lt/sip/portal.show?p_r=16011&p_k=1&p_t=174254
http://www.lrs.lt/sip/portal.show?p_r=16587&p_k=%201&p_t=174550
http://www.lrs.lt/sip/portal.show?p_r=16587&p_k=%201&p_t=174550
http://www.lrs.lt/sip/portal.show?p_r=16588&p_k=1&p_t=174548
http://www.lrs.lt/sip/portal.show?%20p_r=16006&p_k=1&p_t=174350
http://www.lrs.lt/sip/portal.show?%20p_r=16006&p_k=1&p_t=174350
http://www.lrs.lt/sip/%20portal.show?p_r=16007&p_k=1&p_t=174572
http://www.lrs.lt/sip/%20portal.show?p_r=16007&p_k=1&p_t=174572


5 
 

 

Respublikos mokslo ir studijų įstatymo Nr. XI-242 17 straipsnio 1, 11 ir 13 dalies pakeitimo ir 

papildymo įstatymo projektas; 4) Asmens tapatybės kortelės ir paso įstatymo Nr. XII-1519 5 

straipsnio pakeitimo įstatymo projektas; 5) Terminų banko įstatymo Nr. IX-1950 4 straipsnio 

pakeitimo; 6) Dėl 2018 m. valstybės biudžeto projekto formavimo principų (Švietimas ir aukštasis 

mokslas) (plačiau: http://www.lrs.lt/sip/portal.show?p_r=15925&p_k=1&p_t=174542; http://www.lrs.lt/sip/portal. 

show?p_r=15926&p_k=1&p_t=174618; http://www.lrs.lt/sip/portal.show?p_r=15926&p_k=1&p_t=174621; http://ww 

w.lrs.lt/sip/portal.show?p_r=15926&p_k=1&p_t=174625).  

 Lietuvos valstiečių ir žaliųjų sąjungos frakcijos posėdyje, kuriame aptarėme informaciją 

iš Seniūnų sueigos, plenarinio posėdžio darbotvarkę ir kitus einamuosius klausimus. 

 Seimo plenariniame posėdyje (plačiau: http://www.lrs.lt/sip/portal.show?p_r=15275&p_k=1&p_a= 

sale_darbotvarke&p_moment=20170622; http://www.lrs.lt/sip/portal.show?p_r=15275&p_k=1&p_a=sale_priimti&p_ 

moment=20170622).  

 Valstybinės istorinės atminties komisijos posėdyje, kuriame Komisijos pirmininko 

pavaduotoju išrinktas Liberalų sąjūdžio frakcijos atstovas Ričardas Juška. 

Birželio 27 d. dalyvavau: 

 Lietuvos valstiečių ir žaliųjų sąjungos frakcijos posėdyje, kuriame aptarėme informaciją 

iš Seniūnų sueigos, plenarinio posėdžio darbotvarkę ir kitus einamuosius klausimus. 

 Seimo plenariniame posėdyje (plačiau: http://www.lrs.lt/sip/portal.show?p_r=15275&p_k=1&p_a= 

sale_darbotvarke&p_moment=20170627; http://www.lrs.lt/sip/portal.show?p_r=15275&p_k=1&p_a=sale_priimti&p_ 

moment=20170627).  

Birželio 28 d. dalyvavau: 

 Lietuvos valstiečių ir žaliųjų sąjungos frakcijos Švietimo komiteto posėdyje, kuriame 

aptarėme Seimo nutarimo „Dėl bendrojo ugdymo mokyklos kaitos gairių patvirtinimo“ projektą + 

gaires. 

 Bendrame Švietimo ir mokslo komiteto, Kultūros komiteto, Nacionalinio saugumo ir 

gynybos komiteto posėdyje, kuriame svarstėme priešiškos propagandos keliamų grėsmių 

nacionaliniam saugumui klausimą (plačiau: http://www.lrs.lt/sip/portal.show?p_r=15925&p_k=1&p_t=174675; 

http://www.lrs.lt/sip/portal.show?p_r=15926&p_k=1&p_t=174868).  

 Švietimo ir mokslo komiteto posėdyje, kuriame svarstėme šiuos klausimus: 1) Dėl Seimo 

nutarimo „Dėl valstybinių universitetų tinklo optimizavimo plano patvirtinimo“ projekto; 2) 

Lietuvos Respublikos mokslo ir studijų įstatymo Nr. XI-242 17 straipsnio 1, 11 ir 13 dalies 

pakeitimo ir papildymo įstatymo projektas; 3) Seimo nutarimo „Dėl bendrojo ugdymo mokyklos 

kaitos gairių patvirtinimo“ projektas + gairės; 4) Lietuvos Respublikos švietimo įstatymo Nr. I-1489 

37, 43, 47, 48, 53, 56, 57, 58, 59, 60, 64, 68 straipsnių pakeitimo ir Įstatymo papildymo 5(1), 56(3) 

straipsniais įstatymo projektas (plačiau: http://www.lrs.lt/sip/portal.show?p_r=15925&p_k=1&p_t=174708). 

 Peticijų komisijos posėdyje. Svarstėme šiuos klausimus: 1) E. Jasaičio peticijos „Dėl 

valstybės tarnautojų, priimtų vadovauti valstybės ar savivaldybės institucijai ar įstaigai (įstaigos 

vadovų), teisės gauti teisingą apmokėjimą už darbą užtikrinimo“ nagrinėjimas iš esmės; 2) M. 

Klenio peticijos „Dėl Lietuvos Respublikos civilinio proceso kodekso 739 straipsnio papildymo“ 

nagrinėjimas iš esmės; 3) R. Kuzhylnos peticijos „Dėl draudimo rūkyti balkonuose, laiptinėse ir 

kitose gyvenamosiose patalpose“ nagrinėjimas iš esmės; 4) Dėl K. Giedos kreipimosi „Dėl 

diskriminacinio Lietuvos Respublikos bausmių vykdymo kodekso 158 straipsnio 2 punkto“; 5) Dėl 

V. Pajaujo kreipimosi „Dėl diskriminacinio Lietuvos Respublikos bausmių vykdymo kodekso 158 

straipsnio 2 punkto“; 6) Dėl N. Jegorovo kreipimosi „Dėl diskriminacinio Lietuvos Respublikos 

bausmių vykdymo kodekso 158 straipsnio 2 punkto“; 7) Dėl A. Stonio kreipimosi „Dėl žemės ūkio 

paskirties žemės dovanojimo“ (plačiau: http://www.lrs.lt/sip/portal.show?p_r=16011&p_k=1&p_t=174646). 

http://www.lrs.lt/sip/portal.show?p_r=15925&p_k=1&p_t=174542
http://www.lrs.lt/sip/portal.%20show?p_r=15926&p_k=1&p_t=174618
http://www.lrs.lt/sip/portal.%20show?p_r=15926&p_k=1&p_t=174618
http://www.lrs.lt/sip/portal.show?p_r=15926&p_k=1&p_t=174621
http://www.lrs.lt/sip/portal.show?p_r=15275&p_k=1&p_a=%20sale_darbotvarke&p_moment=20170622
http://www.lrs.lt/sip/portal.show?p_r=15275&p_k=1&p_a=%20sale_darbotvarke&p_moment=20170622
http://www.lrs.lt/sip/portal.show?p_r=15275&p_k=1&p_a=sale_priimti&p_%20moment=20170622
http://www.lrs.lt/sip/portal.show?p_r=15275&p_k=1&p_a=sale_priimti&p_%20moment=20170622
http://www.lrs.lt/sip/portal.show?p_r=15275&p_k=1&p_a=%20sale_darbotvarke&p_moment=20170627
http://www.lrs.lt/sip/portal.show?p_r=15275&p_k=1&p_a=%20sale_darbotvarke&p_moment=20170627
http://www.lrs.lt/sip/portal.show?p_r=15275&p_k=1&p_a=sale_priimti&p_%20moment=20170627
http://www.lrs.lt/sip/portal.show?p_r=15275&p_k=1&p_a=sale_priimti&p_%20moment=20170627
http://www.lrs.lt/sip/portal.show?p_r=15925&p_k=1&p_t=174675
http://www.lrs.lt/sip/portal.show?p_r=15926&p_k=1&p_t=174868
http://www.lrs.lt/sip/portal.show?p_r=15925&p_k=1&p_t=174708
http://www.lrs.lt/sip/portal.show?p_r=16011&p_k=1&p_t=174646
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 Valstybinės istorinės atminties komisijos posėdyje, kuriame svarstėme šiuos klausimus: 

1) Dėl Valstybės Nepriklausomybės stipendijos; 2) Dėl Valstybės istorinės atminties komisijos 

veiklos krypčių; 3) Dėl Seimo rezoliucijos „Dėl 1941 m. birželio 23-osios sukilimo įvertinimo“ 

projekto (plačiau: http://www.lrs.lt/sip/portal.show?p_r=16587&p_k=1&p_t=174700; http://www.lrs.lt/sip/portal. 

show?p_r=16588&p_k=1&p_t=174848). 

 Mokslinėje-praktinėje konferencijoje „Vydūnas šiuolaikiniam Lietuvos valstybingumui“, 

kuri vyko Seimo Konferencijų salėje (III rūmai). Kitąmet minėsime Vydūno (Vilhelmo Storostos) 

gimimo 150-metį. Artėjančios sukakties proga konferencijoje buvo prisimenamos Vydūno idėjos, 

siekiai, puoselėtos vertybės (vaizdo įrašą galite peržiūrėti: https://www.youtube.com/watch?v=Tx7MmU-ki6Q). 

 Lietuvos valstiečių ir žaliųjų sąjungos frakcijos posėdyje, kuriame aptarėme poveikio 

aplinkai vertinimą (PAV) (pranešėjas – Aplinkos apsaugos ministerijos Taršos prevencijos 

departamento direktorius V. Auglys). 

Birželio 29 d. dalyvavau: 

 Laikinosios Čečėnijos demokratinio solidarumo grupės posėdyje, kuriame susitikome su 

Lietuvos čečėnų diasporos atstovais ir aptarėme politinę padėtį Čečėnijoje. 

 Lietuvos valstiečių ir žaliųjų sąjungos frakcijos posėdyje, kuriame aptarėme informaciją 

iš Seniūnų sueigos, plenarinio posėdžio darbotvarkę ir kitus einamuosius klausimus. 

 Seimo plenariniame posėdyje (plačiau: http://www.lrs.lt/sip/portal.show?p_r=15275&p_k=1&p_a= 

sale_darbotvarke&p_moment=20170629; http://www.lrs.lt/sip/portal.show?p_r=15275&p_k=1&p_a=sale_priimti&p_ 

moment=20170629).  

 Lituanistikos tradicijų ir paveldo įprasminimo komisijos posėdyje, kuriame aptarėme 

lituanistikos tradicijų ir paveldo įprasminimo projektų dalinį finansavimą (plačiau: 

http://www.lrs.lt/sip/portal.show?p_r=9237&p_k=1&p_t=174719). 

Birželio 30 d. dalyvavau: 

 Švietimo ir mokslo komiteto posėdyje, kuriame svarstėme Teisės departamento pastabas 

dėl Lietuvos Respublikos švietimo įstatymo Nr. I-1489 37, 43, 47, 48, 53, 56, 57, 58, 59, 60, 64, 68 

straipsnių pakeitimo ir Įstatymo papildymo 5(1), 56(3) straipsniais įstatymo projekto (plačiau: 

http://www.lrs.lt/sip/portal.show?p_r=15925&p_k=1&p_t=174936).  

 Seimo plenariniame posėdyje (plačiau: http://www.lrs.lt/sip/portal.show?p_r=15275&p_k=1&p_a= 

sale_darbotvarke&p_moment=20170630; http://www.lrs.lt/sip/portal.show?p_r=15275&p_k=1&p_a=sale_priimti&p_ 

moment=20170630).  
 

DARBAS ŠIAULIŲ APSKRITYJE 
 

Birželio 2, 9, 16, 23, 26 d. priėmiau gyventojus Šiauliuose, išklausiau pasiūlymus, sprendžiau 

problemas. 

Birželio 4 d. dalyvavau Lietuvos „Bočių“ Šiaulių bendrijos renginyje, skirtame lietuvių 

kalbos kultūros metams ir Tėvo dienai paminėti. Į šventę atvyko svečiai iš Radviliškio, Klaipėdos, 

Utenos, Mažeikių bei Panevėžio. Kartu su šiauliečiais jie pasirodė šventiniame koncerte. Ypač 

žiūrovus sužavėjo klaipėdiečių jaunatviški šokiai „Mamma Mia“ ir „Sirtakis“. Taip jau sutapo, kad 

koncerto metu Lietuvos „Bočių“ Šiaulių bendrijos pirmininkas Benas Jokubauskas šventė savo 80-

ies metų jubiliejų. Ilgiausių Jums metų! Puikus aktyvaus piliečio, kuris ne žodžiais, bet darbais 

Tėvynę myli, pavyzdys. Renginys, mano galva, pavyko. Jis tik patvirtino faktą, kad senjorai dar turi 

parako. 

http://www.lrs.lt/sip/portal.show?p_r=16587&p_k=1&p_t=174700
http://www.lrs.lt/sip/portal.%20show?p_r=16588&p_k=1&p_t=174848
http://www.lrs.lt/sip/portal.%20show?p_r=16588&p_k=1&p_t=174848
https://www.youtube.com/watch?v=Tx7MmU-ki6Q
http://www.lrs.lt/sip/portal.show?p_r=15275&p_k=1&p_a=%20sale_darbotvarke&p_moment=20170629
http://www.lrs.lt/sip/portal.show?p_r=15275&p_k=1&p_a=%20sale_darbotvarke&p_moment=20170629
http://www.lrs.lt/sip/portal.show?p_r=15275&p_k=1&p_a=sale_priimti&p_%20moment=20170629
http://www.lrs.lt/sip/portal.show?p_r=15275&p_k=1&p_a=sale_priimti&p_%20moment=20170629
http://www.lrs.lt/sip/portal.show?p_r=9237&p_k=1&p_t=174719
http://www.lrs.lt/sip/portal.show?p_r=15925&p_k=1&p_t=174936
http://www.lrs.lt/sip/portal.show?p_r=15275&p_k=1&p_a=%20sale_darbotvarke&p_moment=20170630
http://www.lrs.lt/sip/portal.show?p_r=15275&p_k=1&p_a=%20sale_darbotvarke&p_moment=20170630
http://www.lrs.lt/sip/portal.show?p_r=15275&p_k=1&p_a=sale_priimti&p_%20moment=20170630
http://www.lrs.lt/sip/portal.show?p_r=15275&p_k=1&p_a=sale_priimti&p_%20moment=20170630
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Birželio 10 d. rytą nuvykau į Linksmučių pušynėlį (Pakruojo r.), kur Pakruojo Žmonių su 

negalia šeimų klubas „Optimistai“ surengė pramogų ir 

sporto šventę. Malonu buvo matyti šių žmonių, kurie, 

nepaisant visų gyvenimo negandų, nestokoja optimizmo, 

šviesius veidus. Pas pakruojiečius į svečius atvyko 

giminingo klubo iš Šiaulių atstovai. Šeimininkai su 

šiauliečiais sudarė bendrą kapelą. Už pasiaukojantį darbą, 

organizuojant bendraminčius rajone ir taip stiprinant 

pilietinę visuomenę valstybėje, padėkas įteikiau Pakruojo 

Žmonių su negalia šeimų klubo „Optimistai“ pirmininkei G. Laginauskienei bei nariams: A. 

Bartkienei, N. Merkelienei, P. Pakelčiui, G. Valančiūnienei. (Nuotrauka iš asmeninio archyvo.) 

Iš Pakruojo nuskubėjau į Kirnaičius (Joniškio r.), 

kur vyko tradicinis tarptautinis žemdirbių ir kaimo 

bendruomenių festivalis „Sportuok, jaunime visos 

Lietuvos...“. Šio renginio globėju buvo Seimo 

pirmininkas prof. Viktoras Pranckietis. Kadangi buvau 

įpareigotas, atvežiau Seimo pirmininko sveikinimą 

festivalio dalyviams, kurį perskaitė garsus televizijos 

diktorius, Joniškio garbės pilietis Juozas Šalkauskas. Už 

aktyvią visuomeninę veiklą bei pagalbą, organizuojant 

Tarptautinį žemdirbių ir kaimo bendruomenių festivalį 

„Sportuok, jaunime visos Lietuvos...“ Kirnaičiuose padėkas 

įteikiau V. Ladukui, R. Mačiuliui, E. Poliakienei, R. ir V. 

Vaičiuliams, J. Vaičiulevičiui. Šventė surengta grandiozinė. Čia 

vyko įvairios varžybos, veikė parodos, atrakcionai, amatų ir 

tautinio paveldo mugė, koncertavo net penkios grupės, tarp kurių 

buvo Deivis su Renata. Šaunios Kirnaičių bendruomenės nariai 

bei svečiai linksminosi iki paryčių. (Nuotrauka iš asmeninio archyvo.) 

Birželio 16 d. atvykau į Pakruojį, kur mažojoje savivaldybės salėje susitikau su rajono 

mokyklų direktoriais. Aptarėme švietimo reformos klausimus. Buvo įdomu išgirsti mokyklų 

problemas iš „pirmų lūpų“. Pasirodo, kad direktoriai per daug nesijaudina dėl įvedamų kadencijų, 

atestacijų ar konkursų. Matyt, čia daugiau politikų mąstymo problema. Švietimo įstaigų vadovus 

labiau jaudino mokytojų – žvaigždžių egzistencijos klausimas. Tačiau tai, apie ką jie kalbėjo, nėra 

lyderystė. Profesionalumas, savo mokamo dalyko išmanymas. Tai ir yra, anot jų, svarbiausia 

mokytojo savybė. Pedagogas turi „užkrėsti“ savo 

dėstomu dalyku mokinius, kad šie ateityje rinktųsi 

chemiko, fiziko, istoriko, lituanisto ir t. t. kelią. Taip 

savotiškai susidarytų vieno ar kito mokytojo mokykla. 

Aš taip pat turėjau tokių pedagogų, kuriems iki šiol esu 

dėkingas. Kita problema mokinių – žvaigždžių paieška 

bei ugdymas. Neužtenka mokiniui tik dalyvauti 

olimpiadose. Jį reikia rengti tam. Čia ir iškyla mokytojo 

pasiaukojimo klausimas, už kurį, manau, XXI a. turėtų 

atsirasti ir specialiai tam skirti pinigai. Sutarėme, kad šiai misijai galėtų pasitarnauti etatinis 

mokytojų apmokėjimas. (Nuotrauka iš asmeninio archyvo.) 
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Vakarop vykau į Naisius, kur vyko Lietuvos valstiečių ir žaliųjų sąjungos (LVŽS) Šiaulių 

rajono skyriaus ataskaitinis-rinkiminis susirinkimas. 

Seimo pirmininko pirmoji pavaduotoja Rima Baškienė ir 

aš papasakojome apie darbą parlamente. Susirinkusieji 

negailėjo klausimų bei griežtų pasisakymų. Juos ypač 

jaudino LVŽS frakcijos ir Vyriausybės nesusikalbėjimo 

problema. Partiečiai abejojo, ar kai kurie ministrai tikrai 

atstovauja „valstiečių“ interesams. Jie pasigedo konkrečių 

ministrų profesionalumo, nes apie tai anksčiau tiek buvo 

kalbėta. Žodžiu, pasišnekėjome „iš širdies“. Tai – sveika. 

Na, o skyriaus pirmininku vėl išrinktas Šiaulių rajono meras Antanas Bezaras. Sėkmės jam! 

(Nuotrauka iš asmeninio archyvo.) 

Birželio 19 ir 26 d. susitikau su Šiaulių universiteto bendruomene, diskutavome apie šios 

aukštosios mokyklos perspektyvas aukštojo mokslo reformos kontekste. 

 

KITA VEIKLA 
 

Birželio 7 d. dalyvavau iniciatyvinės grupės „Vilniaus forumas“ sukviestoje konferencijoje 

Lietuvos mokslų akademijos didžiojoje salėje „Visų pirma – Lietuva! Sąjūdžio vizija XXI amžiaus 

Lietuvai“. Konferencijoje pranešimus skaitė – Sąjūdžio iniciatyvinės grupės narys Bronius 

Leonavičius, Vilniaus universiteto profesorius, Sąjūdžio iniciatyvinės grupės narys Vytautas 

Radžvilas, politologai Vytautas Sinica ir Dovilas Petkus. Organizuojamos konferencijos tikslas – 

apmąstyti Sąjūdžio patirtį ir pamokas XXI a. Lietuvai iškylančių egzistencinių klausimų kontekste. 

Birželio 15 d. dalyvavau Lietuvos radijo ir televizijos vasaros studijoje Virginijaus Savukyno 

vedamoje laidoje, Lietuvos radijuje. Diskutavome apie aukštojo mokslo reformą – koks tas aukštasis 

mokslas, ir kokios reformos reikia? Kartu diskusijoje dalyvavo Vilniaus universiteto rektorius 

Artūras Žukauskas ir Lietuvos švietimo tarybos pirmininkė Vilija Targamadzė (plačiau laidos įraše: 

http://www.lrt.lt/mediateka/irasas/1013670638/lrt_vasaros_studija_2017_06_15_11_05#wowzaplaystart=0&wowzapla

yduration=2982000).  
 

ŽINIASKLAIDA 
 

Daviau interviu Šiaulių apskrities ir miesto laikraščiui „Šiaulių kraštas“: 

 2017-06-02 – Rita Žadeikytė „Universitetas eis į Pilėnų laužą ar į Mindaugo krikštą?“, 

plačiau: http://www.skrastas.lt/?data=2017-06-02&rub=1065924810&id=1496329854. 

 2017-06-10 – Edita Karklelienė „Šiaulių universiteto bendruomenė važiuos piketuoti“, 

plačiau: http://www.skrastas.lt/?data=2017-06-10&rub=1065924810&id=1497024923&step=20. 

 2017-06-30 – Rita Žadeikytė „Šiaulių universitetui – spąstai ar galimybės?“, plačiau: 

http://www.skrastas.lt/?data=2017-06-30&rub=1065924810&id=1498749027.  

 

DARBAS SU RINKĖJAIS 
 

Seimo nario darbas neatsiejamas nuo bendravimo su rinkėjais. Kreipkitės Jums aktualiais 

klausimais. Rinkėjus aš priimu: 

http://www.lrt.lt/mediateka/irasas/1013670638/lrt_vasaros_studija_2017_06_15_11_05#wowzaplaystart=0&wowzaplayduration=2982000
http://www.lrt.lt/mediateka/irasas/1013670638/lrt_vasaros_studija_2017_06_15_11_05#wowzaplaystart=0&wowzaplayduration=2982000
http://www.skrastas.lt/?data=2017-06-02&rub=1065924810&id=1496329854
http://www.skrastas.lt/?data=2017-06-10&rub=1065924810&id=1497024923&step=20
http://www.skrastas.lt/?data=2017-06-30&rub=1065924810&id=1498749027
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– kiekvieną penktadienį nuo 11 iki 13 val. biure Šiauliuose, Aušros al. 15, I aukštas; 

– pirmą mėnesio penktadienį nuo 14 iki 16 val. Pakruojo rajono savivaldybėje; 

– paskutinį mėnesio penktadienį nuo 14 iki 16 val. Joniškio rajono savivaldybėje. 

 

Būtina išankstinė registracija nurodytais telefonais ar elektroninio pašto adresais kontaktų 

skiltyje arba: tel. (8 5) 239 6692, mob. 8 668 42 281, el. p. Arunas.Gumuliauskas@lrs.lt.  
 

KONTAKTAI 
 

Mano kontaktai: mob. 8 668 42 281, 

el. p. Arunas.Gumuliauskas@lrs.lt 

  

Mano kabineto adresas Vilniuje: Lietuvos Respublikos Seimas 

Gedimino pr. 53, LT-01109 Vilnius 

III rūmai 412 kabinetas 

Tel. (8 5) 239 6692 

  

Mano biuro adresas Šiauliuose: Aušros al. 15, LT-76299 Šiauliai (I aukštas) 

  

Mano biuro adresas Joniškyje: Joniškio rajono savivaldybė, 

Livonijos g. 4, LT-84124 Joniškis 

  

Mano biuro adresas Pakruojyje: Pakruojo rajono savivaldybė, 

Kęstučio g. 4, LT-83152 Pakruojis 

  

 

Mano padėjėjai-sekretoriai Vilniuje, Joniškyje, Pakruojyje, Šiauliuose: 

Egidijus Elijošius (Šiauliuose): mob. 8 612 03 532, el. p. egidijus.elijosius@lrs.lt; 

Tautvydas Elijošius (Šiauliuose): mob. 8 612 04 129, el. p. tautvydas.elijosius@lrs.lt; 

Kristina Karošaitė (Šiaulių regione): mob. 8 696 80 948, el. p. kristina.karosaite@lrs.lt; 

Edmita Ieva Maurukaitė (Vilniuje): mob. 8 671 19 415, el. p. edmita.maurukaite@lrs.lt; 

Rimantė Misiūnienė (Joniškyje): mob. 8 687 13 329, el. p. rimante.misiuniene@joniskis.lt; 

Alvydas Žuvininkas (Pakruojyje): mob. 8 682 16 143, el. p. a.zuvininkas@gmail.com. 

 

 

Asmeninė svetainė socialiniame tinkle: 

https://www.facebook.com/Gumuliauskas.Arunas/ 

 

 

 

 

 

Rengiant ataskaitą prisidėjo K. Karošaitė. 

mailto:Arunas.Gumuliauskas@lrs.lt
https://www.facebook.com/Gumuliauskas.Arunas/

